
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 5. juli 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 968
Det fremgik af information.dk den 21. maj 2013, at ministeren er 'positivt ind-
stillet' over for et offentligt tilgængeligt register over stelnumre på stjålne cyk-
ler, efter at Datatilsynet har fastslået, at det vil være muligt at indrette et regi-
ster over stelnumre på en sådan måde, at behandling af personoplysninger vil
kunne foretages indenfor persondatalovens rammer. Vil ministeren oplyse,
om og i givet fald hvornår ministeren på den baggrund vil tage initiativ til at et
sådan register udformes? Hvor lang tid vil ministeren skønne, at der vil gå før
end et sådant stelnummerregister vil kunne tages i brug?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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